

Signature

Bourgogne Chitry Rouge Constance



La gamme "Signature" propose des vins d'appellation régionales et communales créés avec soin, véritables reflets de notre Bourgogne septentrionale.

Chacun exprime la typicité de la région viticole dont il est issu, en exprimant les nuances et les subtilités propres à son terroir, exacerbées par le travail méticuleux et la signature de qualité des vins d'Olivier Morin.

The "Signature" range offers carefully created regional and communal appellation wines, true reflections of our northern Burgundy. Each one expresses the typicity of the wine region from which it comes, expressing the nuances and subtleties specific to its terroir, exacerbated by the meticulous work and quality signature of Olivier Morin's wines.

Appellation - Bourgogne Chitry Rouge Constance

Cépage : Pinot Noir

Caractère du vin : Le Bourgogne Chitry Rouge Constance est un vin d'exception. Ses arômes équilibré associant bonheur, précision, fraîcheur et gourmandise vous séduiront sans aucuns doute.

Dégustation : Accompagnez le de plats copieux comme une tartiflette. Nous vous conseillons de le servir à 16°C. Taux d'alcool : 12,5% vol.

Appellation - Bourgogne Chitry Rouge Constance

Grape variety : Pinot Noir

Character of the wine: Bourgogne Chitry Rouge Constance is an exceptional wine. Its balanced aromas combining happiness, precision, freshness and greed will undoubtedly seduce you.

Tasting: Accompany it with hearty dishes such as a tartiflette. We advise you to serve it at 16°C.



2 chemin Vaudu 89530 Chitry
+33 3 86 41 47 20 chitry@olivier-morin.fr